## 股本結構

於本期間內,本公司之股本並無變動。

### 滙 兑 風 險

印刷包裝部門之所有銷售額及購貨額均以人民幣定值; 而分銷部門之大部份銷售額及購貨額則以美元或港元定值。銷售額及購貨額之貨幣互相配合,滙兑風險得以減 至最低。

# 董事於股份、相關股份及債券之權益

於二零零五年六月三十日,董事及彼等之聯繫人士於本公司(定義見證券及期貨條例(「證券及期貨條例」)第XV部)之股份、相關股份及債券中擁有須記錄於本公司根據證券及期貨條例第352條存置之登記冊內之權益,或根據上市規則所載上市發行人董事進行證券交易之標準守則(「標準守則」)須知會本公司及香港聯合交易所有限公司(「聯交所」)之權益如下:

#### 董事名稱

Name of director

Capacity

Ordinary shares held

Share capital of the Company

許經振先生

Mr. Hui King Chun, Andrew

Number of issued ordinary shares held

Share capital of the Company

199,500,000

74.53%

身份

附註: 該等股份乃以一家全權信託間接全資擁有之公司Accufit Investments Inc.之名義登記,該全權信託之受益人為許 經振先生之家族成員。

除上文所披露者外,於二零零五年六月三十日,概無董事或彼等之聯繫人士於本公司或其任何相聯法團(定義見證券及期貨條例第XV部)之股份、相關股份及債券中擁有須記錄於本公司根據證券及期貨條例第352條存置之登記冊內之任何權益或淡倉,或根據標準守則須知會本公司及聯交所之任何權益或淡倉。

## CAPITAL STRUCTURE

During the period, there was no change to the share capital of the Company.

## **EXCHANGE EXPOSURE**

All the sales and purchases for the printed packaging division are denominated in Renminbi and most of sales and purchases for the distribution division are denominated in United States dollars or Hong Kong dollars. Through the currency match for sales and purchases, the exposure to exchange risks is minimised.

## DIRECTORS' INTERESTS IN SHARES, UNDERLYING SHARES AND DEBENTURES

As at 30th June, 2005, the interests of the directors and their associates in the shares, underlying shares and debentures of the Company (within the meaning of Part XV of the Securities and Futures Ordinance ("SFO")), as recorded in the register maintained by the Company pursuant to Section 352 of the SFO, or as otherwise notified to the Company and The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "Stock Exchange") pursuant to the Model Code for Securities Transactions by Directors of Listed Issuers (the "Model Code") contained in the Listing Rules, were as follows:

佔本公司已發行股本之百分比

持有已發行之普通股數目

Note: These shares are registered in the name of Accufit Investments Inc., a company indirectly wholly-owned by a discretionary trust, the beneficiaries of which are the family members of Mr. Hui King Chun, Andrew.

(Note)

Other than as disclosed above, none of the directors nor their associates had any interests or short positions in the shares, underlying shares and debentures of the Company or any of its associated corporations (within the meaning of Part XV of the SFO) as at 30th June, 2005, as required to be recorded in the register maintained by the Company pursuant to Section 352 of the SFO, or as otherwise notified to the Company and the Stock Exchange pursuant to the Model Code.